
                                                  Protokoll 

 fört vid styrelsemöte i Fågleboda Fiber ek förening  

              måndagen den 13/11  2017 på Brunnsängen, Kyrkhult 

 
    Närvarande: Jan-Anders Håkansson, Marcus Strömberg, Magnus Persson, 

    Elna Burén, Marina Johansson 

      

 

§1. Mötets öppnande 

      Marina hälsade välkommen och förklarade mötet  

      öppnat 

 

§2. Dagordningen 

      Dagordningen för dagens förhandlingar godkändes. 

 

§3. Föregående mötes protokoll 

      Protokoll från möte 12/9 2017 lästes upp och godkändes.  

       

§4. Rapporter 

      PTS har skickat en enkät om Bredbandskartläggning. Vill veta hur många som är  

      anslutna, hur många möjliga anslutna i området och en prognos för 2019.  

      Jan-Anders har fyllt i och skickat in. 

      Föreningen har ett serviceavtal med OKTV att sköta bl.a. ledningskollen och 

      kabelvisning 

. 

 §5. Skrivelser 

       En medlemsansökan har kommit. Ansökan beviljades av styrelsen. 

       En fastighet har bytt ägare. Marina besöker nya ägarna och ger dom en medlems- 

       ansökan. 

  

§6. Ekonomisk rapport  

      På kontot finns idag 118132,27.  

 

§7. Hemsida 

      Ny flik för blanketter : Överlåtelse och medlemsansökan. 

      Länk till OKTV för priser m.m. Ta bort gamla uppgifter 

       

§ 8.Kundundersökning 

      Skickas ut per mail, svar innan 31/12. 

       

 §9. Nästa möte 

       Tisdag 23/1 kl 19,00 på Brunnsängen 

 

 



§10. Övriga frågor  

        Inga 

       

§11. Avslutning 

        Marina avslutade mötet 

 

     

 Vid protokollet: 
 

 

 

      

        Elna Burén                                                            Marina Johansson 

        Sekreterare                                                           Ordförande 

 

 


